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Jan Dirk van de Pol verkocht zijn groothandel in hout en bouwmaterialen en startte met industriële prefab-
bouw. Deze man is de verpersoonlijking van de voorwaartse transitie en hij deelde tijdens [Bouwgroothandel
Bijeen] zijn ervaringen. Hoe is het om van bouwgroothandelaar een prefab-bouwer te worden?
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